

Traudel Walz – Contra Dancers Hohenlohe**May dance of the Contra Dancers Hohenlohe with Carol and live music**

After a two-year forced break, it was a new beginning – a revival in the contra dance scene in the wild south. Carol David-Blackman, well rested and full of energy, offered the fifty cheerful and exuberant guests a manifold repertoire of dance choreographies in the circle, in the long alley and in the traditional square.

In the multi-generational house in Öhringen, contra fans from 6 to 86 years old danced to lively, flowing live music by the old-time string trio, KRAUTSTOMPERS.

Maientanz Contra Dancers Hohenlohe mit Carol und Live-Musik

Nach zweijähriger Zwangspause war's ein Neuanfang – ein Revival in der Contra Dance-Szene im wilden Süden. Carol David-Blackman, ausgeruht und energiegelad, bot den fünfzig vergnügten und ausgelassenen Gästen ein vielfältiges Repertoire an Tanzchoreografien im Reigen, in der langen Gasse und im traditional Square.

Im Mehrgenerationenhaus in Öhringen tanzten Contra-Fans von 6 bis 86 Jahren zu flotter, fließender Live Musik des Old-time-String-Trios, KRAUTSTOMPERS.



The Old Time-String-Trio "Krautstompers" / Das Oldtime-String-Trio "Krautstompers"



Old and young / Alt und jung

Once again, the dancing pleasure after a long time has done everyone good for brain, body and soul. We are already looking forward to the next event: the "KÄRWE DANCE" on October 15, 2022 at the Neumühlsee in the Waldenburg mountains – of course again with live music.

You will find the flyer on the homepage of the "Contra Dancer Hohenlohe".

Translated by Editor, supported by DeepL



Carol David-Blackman

Das Tanzvergnügen nach langer Zeit hat allen mal wieder gut getan für Kopf, Körper und Seele. Mann/Frau freut sich schon auf das nächste Event: den „KÄRWE DANCE“ am 15. Oktober 2022 am Neumühlsee in den Waldenburger Bergen – natürlich auch wieder mit Live Musik.

Den Flyer findet ihr auf der Homepage der „Contra Dancer Hohenlohe“.

